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Japonyalı bilim insanı Takahash: Kapadokya'da insan kaynaklı
tahribat oldukça yüksek

aponya Tsukuba Üniversitesi JAraştırma Bölümü Öğretim 
Görevlisi Dr. Kaori Takahash, 

Kapadokya'da yaptıkları 
çalışmalar neticesinde 
bölgede insan kaynaklı 
tahribatın oldukça yüksek 
olduğunu söyledi.

Kuraklık ve yer altı
suyu kullanımı obruk
oluşumunu artırıyor

onya Teknik Üniversitesi Obruk Araştırma ve 

KUygulama Merkezi Müdürü Prof. Dr. Fetullah 
Arık, ülke genelinde derin kuyu şeklindeki 

obrukların sayısının binin üzerinde olduğunu söyledi.

“Kapadokya'nın oluşumunda en büyük etken erozyonlar”
Nevşehir'de düzenlenen Uluslararası Jeomorfoloji Bölgesel 
Konferansı 2023'e katılan İngiltere Birmingham Üniversitesi Coğrafya 
Bölümü Öğretim Üyesi Dr. Warren Eastwood, Kapadokya'nın 
oluşumunda en önemli faktörün erozyonlar olduğunu söyledi.

Gazeteciler
Türk dünyasını buluşturdu 
Nevşehir Gazeteciler Cemiyeti Başkanı 
Bayram Ekici'nin de katıldığı Türk Dünyası 
Gazeteciler Şurası'nın 4'üncüsü Azerbaycan'ın 
başkenti Bakü'de gerçekleştirildi. 

TD- IHK Genel Sekreteri

Özoğlu, NTB'yi ziyaret etti

Osmancıklı kadınlar
Kapadokya'yı gezdi

Ürgüp Ziraat Odası tarım 
danışmanları, fasulye 
üreticilerini erken ve geç hasada 
karşı uyararak, verim alabilmek 
için hasadın zamanında 
yapılması gerektiğini söyledi.

Fasulye üreticilerine
zamanında hasat uyarısı

Çorum'un Osmancık 
Belediyesince düzenlenen 
kadınlara yönelik Kapadokya 
Kültür Gezileri'ne 1050 kişi katıldı.

HABERiN DEVAMI SAYFA 3'TEHABERiN DEVAMI SAYFA 6'DA

HABERiN DEVAMI SAYFA 3'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 6'DA

Türk-Alman Ticaret ve Sanayi 
Odası (TD-IHK) Genel Sekreteri 
Okan Özoğlu, Nevşehir Ticaret 
Borsasını (NTB) ziyaret etti.

HABERiN
DEVAMI

SAYFA 7'DE HABERiN DEVAMI SAYFA 5'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 5'TE
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TUBİM ve Siber Suçlarla Mücadele ekipleri
196 binden fazla kişiyi bilgilendirdi

Tarım danışmanı patates üreticilerini uyardı
Nevşehir'in önemli tarım ürünlerinden biri olan patatesin 
hasat zamanı gelirken tarım danışmanları üreticileri 
patateste erken yaprak yanıklığı hasarına karşı uyardı.

arkotik Suçlarla Mücadele Şube NMüdürlüğü bünyesinde bulunan 
Türkiye Uyuşturucu ve 

Uyuşturucu Bağımlılığı İzleme Merkezi 
(TUBİM) Büro Amirliği ve Siber Suçlarla 
Mücadele Şube Müdürlüğü Siberay 
görevlileri uyuşturucu/uyarıcı maddelerle 
mücadele, siber suçların gerçekleşmeden 
engellenmesi ve bilinçlendirme faaliyetleri 
kapsamında vatandaşları bilgilendirdi.

Ekipler, gerçekleştirilen Kapadokya Balon 
ve Kültür Yolu Festivali, Hacı Bektaş-ı 
Veli'yi Anma Etkinlikleri, 51. Ürgüp 
Uluslararası Bağ Bozumu Festivali, 
Nevşehir genelinde farklı iş kollarına, tarihi 
ve turistik yerlerine gelen ziyaretçilere 
son 1 ay içerisinde broşür dağıtımı ve 
KİOSK bilgisayar yarışmaları yaparak 
toplamda 196 bin 516 vatandaşı 
bilgilendirdi. HABER MERKEZİ

Ü
rgüp Ziraat Odası Tarımsal Yayım 
ve Danışmanlık Birimi Tarım 
Danışmanı Emre Yeşil, hastalığa 

karşı en iyi korunma yönteminin temiz 
tohumluk kullanmak olduğunu söyledi.
Patateste erken yaprak yanıklığı 
hastalığının genellikle çiçeklenme 

dönemi civarında ilk önce alt 
yapraklarda başladığını belirten Tarım 
Danışmanı Yeşil, hastalığın gelişim ve 
yayılım aşamasını şu şekilde anlattı: 
“Yaprakta lekeler önce küçük, gayri 
muntazam ve koyu kahverengindedir. 
Lekeler, yaprak damarlarıyla sınırlanmış 

iç içe daireler şeklinde, nekrotik 
lekeler olarak büyür. Aynı 
lekeler saplarda, gövdede de 
meydana gelir. Bu lekeler 
yüzünden sap bazen tamamen 
ölür. Nemli havada enfekteli 
yerlerde koyu füme veya koyu 
yeşil renkli kadifemsi görünüşte 
olan küf tabakası meydana 
gelir. Buradan su damlası ve 
rüzgar vasıtasıyla etrafa 
yayılırlar. Hastalık şiddetli 
olursa bütün yapraklar kurur ve 
dökülürler, kısa zamanda bitki 
ölmesine neden olur. Yumru 
üzerinde çökük, kahverengi 
veya siyah renkli düzensiz 

çürüklük şeklindedir. Bu çürümeler 
genellikle yüzeyde çok sert ve kurudur. 
Lezyonların etrafı genellikle hafif yüksek 
bir kenarla çevrilirdir.”
 “EN İYİ KORUNMA YÖNTEMİ 
TEMİZ TOHUMLUK”
Tarım Danışmanı Yeşil, hastalıkla 
mücadelenin çok önemli olduğunu 
vurgulayarak, “Hastalığa karşı en iyi 
korunma yöntemi temiz tohumluk 
kullanılmasıdır. Diğer yandan hastalıklı 
bitki artıklarının tarladan uzaklaştırılarak 
imha edilmesi gerekmektedir. Hasat 
esnasında yumruyu yaralanmasını 
sağlayacak hareketlerden kaçınılmalıdır. 
Bunlara ek olarak kimyasal mücadelede 
ise hastalıkla mücadele için bitki 
çıkışından itibaren gözle inceleme 
yapılır. Tarla ya da civarda hastalığın ilk 
belirtiler görüldüğü zaman ilaçlama 
yapılır. İklim koşulları hastalık için uygun 
olduğunda ilacın etki süresine bağlı 
olarak ilaçlama tekrarlanmalıdır.” dedi. 
HABER: HİLAL GÖKTAŞ

Narkotik Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü bünyesinde bulunan TUBİM Büro Amirliği ve Siber
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü Siberay ekipleri vatandaşları bilgilendirmeye devam ediyor.

Jandarmadan servis şoförlerine eğitim
Nevşehir İl Jandarma ekipleri, öğrenci taşımacılığı 
yapan okul servis şoförlerine bilgilendirme yaptı.

Jandarma ekipleri, İçişleri 
Bakanlığının “Güvenli Okul - 
Güvenli Gelecek'', “Çocukların 

Eğitim Süreçlerinin Güvenliğine İlişkin 
Koruyucu ve Önleyici Hizmet ve 
Tedbirlerin Artırılmasına Yönelik İş Birliği 
Protokolü” ve “Çocuk ve Gençlerin 
Korunmasına Yönelik Okul Çevreleri ile 
Servis Araçları Denetim Uygulaması” 
projeleri kapsamında,  
öğrencilerin güvenliğini 
sağlamak amacıyla 
bilgilendirme yaptı. Nevşehir 
İl Jandarma Komutanlığı, 
Ürgüp İlçe Jandarma 
Komutanlığı, İlçe Emniyet 
Müdürlüğü ekipleri ve İlçe 
Mili Eğitim personeli, öğrenci 
taşımacılığı yapan okul servis 
şoförlerine yönelik, araçta 
bulunması gereken 
malzemeler, yönetmelik ve 

şartname de belirtilen hususlar, dur 
lambaları, okul taşıt yazıları, emniyet 
kemeri kullanımındaki önem, kırmızı ışık 
ve hız kuralları, cep telefonu kullanımı, 
araçların temizlik hususları ve 
öğrencilerin araçlara inme ve 
binmesinde dikkat edilecek 
hususlar ile ilgili olarak bilgilendirmede 
bulundu. HABER MERKEZİ

Gülşehir'de temizlik çalışmaları sürüyor
Gülşehir Belediyesi ekipleri, temizlik 
çalışmalarına ara vermeden devam ediyor.

elediyenin Temizlik İşleri BMüdürlüğü personelleri, her gün 
farklı bir mahallede temizlik 

çalışması yapıyor.
Ekipler, sabahın erken saatinde başlayan 
mesailerinin bitimine kadar ilçenin daha 
yaşanabilir bir yer olması adına hijyen 
ve temizlik sağlıyor.
Gülşehir Belediye Başkanı Fatih Çiftci, 
ilçenin hijyen ve temizliğini sağlamak 
adına yaptıkları çalışmalardan 
bahsederek, göreve geldikten sonra 

belediye bünyesinde Temizlik İşleri 
Müdürlüğü birimini kurduklarını belirtti.
Başkan Çiftci, sabahın erken saatlerinde 
çalışmalara başlayan ekiplerin akşama 
kadar elinden geleni yaptığını 
söyleyerek, Gülşehir'de yaşayan 
vatandaşlara moloz ve bahçe atıklarının 
poşetle konteyner yanlarına bırakılması 
konusunda duyarlı olmaları çağrısında 
bulundu. Çiftci, “Her şey güzel 
Gülşehir'imiz için, siz bırakın biz alırız.” 
dedi. HABER: YASEMİN EKİCİ
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“Kapadokya'nın oluşumunda en büyük etken erozyonlar”
Nevşehir'de düzenlenen Uluslararası Jeomorfoloji Bölgesel Konferansı 2023'e katılan 
İngiltere Birmingham Üniversitesi Coğrafya Bölümü Öğretim Üyesi Dr. Warren 
Eastwood, Kapadokya'nın oluşumunda en önemli faktörün erozyonlar olduğunu söyledi.

Kapadokya'nın ender bölgelerden bir 
tanesi olduğunu söyleyen Dr. 
Eastwood, "Türkiye'den bazı 

üniversitelerin katkıları ile Kapadokya 
bölgesinde çalışmalar yaptım. Özellikle 
Kapadokya'nın geçmişteki ortam 
konularını inceliyorum. Bu çalışmalar 

sürecinde zaman zaman bölgeden de 
örnekler alıyoruz. Bu araştırmalar ile 
Kapadokya bölgesinde 14-15 bin yıl önceki 
coğrafi değişikliklerin tespit edilmesi 
hedefleniyor. Bu çalışmada ayrıca 
Kapadokya'nın değişimindeki etkenler de 
inceleniyor. Bu çalışmalar çerçevesinde 

hem şehrin değişimi ele alınıyor, hem de 
bu değişimde insan rolü inceleniyor. 
Üzerinde bulunduğumuz bu alan 
erozyona çok fazla maruz kalmış bir alan. 
Bu erozyonun oluşumunda insan etkisini 
de ortaya çıkartmayı hedefliyoruz. 
Bölgedeki oluşumların meydana 
gelmesinde özellikle çevre faktörleri çok 
etkili. Hava değişimi, sıcaklık değişimi bu 
bölgede çok fazla etkili. Kapadokya 
dünyada eşsiz bir yere sahip. Bu özelliklere 
sahip ender bölgelerden birisi." şeklinde 
konuştu. 
“KAPADOKYA'NIN DEĞİŞİMİ İÇİN EN 
ÖNEMLİ FAKTÖR YAĞIŞLAR”
Eastwood, “Elbette Kapadokya'nın değişimi 
için en önemli faktör yağışlar. Yağışlar 
sayesinde bölgede sürekli erozyonlar 
meydana geliyor. Erozyonlardan sonra 
bölgede en önemli faktör ise insan. Bu 
bölge turizm bölgesi. Turistlerin gezi 
güzergâhlarında aşınma ve yıpranma 
artarak devam ediyor. Yaptığımız bu 
çalışmalar sonucunda nasıl bir önlem 
alınması gerektiğini de rapor haline 
getireceğiz.” dedi.
32 ÜLKEDEN 120 YABANCI VE 75 
TÜRK BİLİM İNSANI
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesinin 
ev sahipliğinde yapılan Uluslararası 

Jeomorfoloji Bölgesel Konferansı 2023'e 
İngiltere, Fransa, Almanya, İtalya, İspanya, 
Belçika, Rusya Federasyonu, İsrail, 
Japonya, Brezilya, Hindistan, Avustralya, 
Camerun ve Fas başta olmak üzere 32 
ülkeden 120 yabancı ve 75 Türk bilim 
insanı ve araştırmacı katıldı. 
32 farklı ülkeden bilim insanı ve 
araştırmacının katılımıyla düzenlenen 
konferans 3 gün boyunca 3 ayrı
salonda oturumlar halinde devam etti. 

140 SÖZLÜ VE 60 POSTER SUNUMU
Konferans oturumları boyunca 140 sözlü 
ve 60 poster sunumu yapıldı. Konferansın 
kapanış oturumunda Uluslararası 
Jeomorfologlar Birliği Özel Portfolyo Üyesi 
ve İstanbul Teknik Üniversitesi Avrasya 
Yerbilimleri Enstitüsü Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Cengiz Yıldırım, IAG Başkanı Prof. Dr. 
Sunil Kumar De ve Türkiye Jeomorfoloji 
Derneği Başkanı ve Ankara Üniversitesi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Hakan 
Yiğitbaşıoğlu birer konuşma yaptı.
Konferans çerçevesinde Nevşehir ve yakın 
çevresinde 4 ayrı arazi çalışması 
gerçekleştirildi. Yapılan arazi 
çalışmalarında bilim adamları 
Kapadokya'nın oluşumunu ve şu anki 
halini yakından görme fırsatı buldu. İHA

Kuraklık ve yer altı suyu kullanımı obruk oluşumunu artırıyor
Konya Teknik Üniversitesi Obruk Araştırma ve Uygulama Merkezi Müdürü Prof. Dr. Fetullah Arık, 
ülke genelinde derin kuyu şeklindeki obrukların sayısının binin üzerinde olduğunu söyledi.

Prof. Dr. Fetullah Arık obruk 
oluşumunun nedenlerini anlatarak, 
Konya Ovası başta olmak üzere 

Türkiye'deki obruk sayılarıyla ilgili bilgi 
verdi. Prof. Dr. Arık, yer altında zamanla 
çözünen kireç taşlarının boşluk 
oluşturması ve zeminin çökmesiyle oluşan 
obrukların sayısının hızla artığını belirtti. 
Obruk oluşumunda kuraklık ve yer altı 
suyu kullanımın başlıca etkenler olduğunu 
ifade eden Arık, Konya Kapalı Havzası'nda 
yer altı ve yüzey suyunun yüzde 80'inden 
fazlasının tarımda kullanıldığını söyledi. 
Arık, havzada yılda 2 milyar 450 milyon 
metreküp su kullanıldığını vurgulayarak, 
"Yılda ortalama 500 milyon metreküp su 
açığı veriyoruz. Bu durumda yer altı 
sularımızda ciddi bir azalma söz konusu. 
Havzanın en önemli kaynağı yer altı suları. 
Bunun tek sebebi tarımsal sulama değil, 
küresel iklim değişikliği ve kuraklık da 
önemli bir etken. İstenen yağışı da 
alamıyor. Havza, ülke ortalamasının yarısı 
kadar yağış alıyor." diye konuştu.
KONYA'DA 100 BİNDEN FAZLA 
KAÇAK KUYU VAR
Konya'da yer altı suyu kullanımının 1970'li 
yıllarda başladığını belirten Arık, "Yer altı su 
kuyularının sayıları artıyor. Konya Kapalı 
Havzası'nda belgeli şu anda 35 bin 
civarında kuyu mevcut. Bunun üç 
katından fazla da belgesiz, yani kaçak 
kuyu var. Bunun negatif sonuçlarından 
biri, su seviyesinin düşmesi ve suyun 
bulunamamasıdır. Bölgede obruk gibi 

olumsuz sonuçların ortaya çıkması da 
karşımıza çıkıyor. Yakın gelecekte eğer bu 
şekilde devam ederse kullanma suyu için 
bile sıkıntılar yaşayabileceğimiz 
öngörülüyor." dedi.
KAYIT ALTINA ALINAN 600 
CİVARINDA OBRUK VAR
Arık, yer altı su seviyesinin yılda 2 metre 
daha düştüğünü dile getirerek, ileride çok 
ciddi su sıkıntısı çekilebileceğinin altını 
çizdi. Türkiye'de obruklarla ilgili çok 
sağlam bir envanter çalışmasının 
olmadığına dikkati çeken Arık, "Konya'da, 
AFAD'ın Afet Riski Araştırma Sistemi'nde 
kayıt altına alınan 600 civarında obruk var. 
Her geçen yıl oluşan obruklar buraya 
kaydediliyor ancak bölgede obruğun 
habercisi olabilecek ya da geçmişte 
oluşmuş, binlerce deformasyon ve oturma 
yapılar var." ifadelerini kullandı.

"BİRÇOK İLİMİZDE DE OBRUK 
OLUŞUMLARINI GÖRÜYORUZ"
Karaman, Aksaray, Niğde, Nevşehir, 
Eskişehir ve Ankara'nın aralarında 
bulunduğu birçok şehirde obruk 
oluşumlarına rastlandığını kaydeden Arık, 
şöyle devam etti:
"Konya'nın kuzeybatısındaki komşu 
Sakarya Havzası'nda obruklar artmaya 
başladı. Bunun yanı sıra ülkede karbonatlı 
kayaçların yanı sıra jips ve halit (kaya tuzu) 
gibi kayaçların yaygın olduğu bölgelerde 
yine obruk oluşumlarının sayıca çok 
arttığını görüyoruz. Sivas, Çankırı, Çorum, 

Yozgat bölgelerinde de bu jipsli seriler 
üzerinde de yüzlerce obruğun olduğunu 
biliyoruz. Ülkenin en doğusundan en 
batısına birçok ilimizde de obruk 
oluşumlarını görüyoruz. Batman, Siirt, 
Diyarbakır ve Erzurum ile batıda Manisa'ya 
kadar obruk oluşumlarının yaygınlaşmaya 
başladığını görüyoruz. Sivas civarında 
450-500 obruk var. Bunun yanı sıra 
Eskişehir'de 50-60 obruktan söz 
edebiliyoruz. Konya bölgesindeki kayıtlı 
600 obruk var. Ülke genelinde her zaman 
görmeye alışık olduğumuz derin kuyu 
şeklindeki obrukların sayısı binin üzerinde 
ancak bunun sağlıklı bir veri tabanı 

olduğunu söyleyemeyiz. Gelen bilgilerin 
derlemesiyle oluşturulmuştur."
Arık, Türkiye genelinde obruk oluşum 
nedenlerinin başında kuraklığın, Konya ve 
çevresindeki illerde ise yer altı suyu 
kullanımın öne çıktığını vurguladı. Konya 
Kapalı Havzası'nda obrukların çokluğu ve 
büyüklüğüyle ilgi çektiğini belirten Arık, 
"Obruklar bilimsel anlamda da ilgi görüyor, 
tehlike boyutuyla da dikkatleri üzerine 
çekiyor. Dünyada obruk konusunda 
araştırmalar yapan bilim insanlarından 
Prof. Dr. Francisco Gutierrez ile ekibi 
değerlendirmelerde bulunmak üzere 
Konya'ya gelecek." dedi. AA
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MÜSİAD Başkanı Çakır 10. Dünya Türk İş Konseyi Kurultayı'na katıldı
Müstakil Sanayici ve İş Adamları Derneği (MÜSİAD) Nevşehir Şube Başkanı 
Ahmet Çakır, 10. Dünya Türk İş Konseyi (DTİK) Kurultayı'na katıldı.

ış Ekonomik İlişkiler Kurulu (DEİK) Dçatısı altında faaliyet gösteren 
DTİK, Cumhurbaşkanlığı 

himayesinde Türk ve Türkiye dostu 
diaspora temsilcilerini İstanbul'da bir araya 
getirdi. İstanbul Haliç Kongre Merkezinde 
gerçekleştirilen Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın konuşmasıyla başlayan 

kurultayda Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, 
Ticaret Bakanı Ömer Bolat, 20 üst düzey 
devlet görevlisi olmak üzere 2 binden fazla 
katılımcı yer aldı.
2 gün sürecek olan 10. Dünya Türk İş 
Konseyi Kurultayı'na MÜSİAD Nevşehir 
Şube Başkanı Ahmet Çakır da katıldı. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ

evşehir jandarma ekipleri yeni 

Nöğretim yılının başlamasıyla 
birlikte bilinçlendirme 

eğitimlerine devam ediyor.
Ekipler, İçişleri Bakanlığının “Güvenli Okul - 
Güvenli Gelecek'', “Çocukların Eğitim 
Süreçlerinin Güvenliğine İlişkin Koruyucu 
ve Önleyici Hizmet ve Tedbirlerin 
Artırılmasına Yönelik İş Birliği Protokolü” ve 
“Çocuk ve Gençlerin Korunmasına Yönelik 
Okul Çevreleri ile Servis Araçları Denetim 
Uygulaması” projeleri kapsamında 
öğrencilerin güvenliği için çalışmalarını 
aralıksız sürdürüyor.
Nevşehir İl Jandarma Komutanlığı, Ürgüp 
İlçe Jandarma Komutanlığı Trafik 
Jandarma ekipleri, İbrahimpaşa Köyü 
İlkokulunda trafik kazalarının önüne 
geçmek ve farkındalık yaratmak için, 
öğrencilere genel trafik kuralları, trafiğin 
tanımı ve insan hayatındaki önemi, 
karşıdan karşıya geçme kuralları, yayaların 
hareket tarzı, okul taşıtlarından inme ve 
binme kuralı ve trafik dedektifi konularında 
bilgilendirme yaptı.
Ekipler, 4 öğretmen ve 23 öğrenciye 
eğitim vererek boyama kitabı dağıttı. 
HABER MERKEZİ

Acıgöl HEM'de yabancı dil kursu açılıyor
cıgöl Halk Eğitimi Merkezinde 

A(HEM) yabancı dil kursları 
açılacak. Acıgöl HEM'de açılacak 

olan Arapça ve İngilizce kursu için 
başvurular başladı. Alanında uzman 
usta öğreticilerin katılacağı kurslarda A1 
seviyesinde dersler verilecek. Derslerde 
dil öğrenmenin her anlamda 
kolaylaşması amacıyla, dilbilgisi 
anlatımı, kelime çalışmaları, yazma ve 
okuma çalışmaları, dinleme ve 
konuşma çalışmaları yüz yüze eğitimle 
yapılacak. Arapça dersleri haftada iki 
gün Cumartesi ve Pazar günü 10.00 -  
16.00 saatleri arasında, İngilizce dersleri 
ise haftada bir gün Cumartesi günü 
10.00 – 16.00 saatleri arasında 
yapılacak. Başvuru yapmak isteyenler 
Acıgöl Gençlik Merkezine ya da Acıgöl 
HEM'e müracaat edebilecek. Kurslara13 

yaşını doldurmuş vatandaşlar başvuru 
yapabilecek. HABER: SEZER ALTUNOK

Jandarmadan miniklere
trafik güvenliği eğitimi 

nadolu'dan 167 askeri ile yola çıkan ANuri Killigil Paşa, yol boyunca 
Türkleri örgütleyerek 12 bin kişilik 

orduya ulaştı. Kısa bir sürede Bakü'yü 
kurtardı. 1130 şehit verdi. Türkiye'nin her 
ilinden Bakü'de şehit bulunuyor.  Allah 
Nuri Paşa'dan, Kafkas İslam Ordusu'ndan 
ve şehitlerimizden razı olsun. Kutlu zaferin 
105.yıldönümünü Can Azerbaycan'da 
kutlandı. İki ülkenin milli marşları 
seslendirildi. Yapılan anıta Türkiye 
Büyükelçisi çelenk bıraktı, saygı duruşunda 
bulundu. Törenlere Türkiye Azerbaycan 
Büyükelçisi Doç. Dr. Cahit Bağcı, 
Azerbaycan ordusu komutanları, Karabağ 

Savaşı şehit yakınları, gazileri ve halk 
katılım sağladı. Şehitlikteki temsili şehit 
isimlerine bir Türkiye'yi, diğeri 
Azerbaycan'ı temsilen çift karanfil bırakıldı.  
Anma törenlerine Türkiye gazetesi 
haberinasyonu genel başkanı Yılmaz 
Karaca ve içerisinde Nevşehir Gazeteciler 
Cemiyeti Başkanı Bayram Ekici'nin de 
bulunduğu Türkiye'den gelen 50 kişilik 
heyet katılarak Azerbaycan'a olan dostluk 
ve sevgiyi bir defa daha gösterdiler.  
TGF Başkanı Yılmaz Karaca temsili şehit 
isimlerine Karanfil bıraktı. Azerbaycan'ın 
TV kanallarına günün anlamına yönelik 
röportaj verdi. HABER MERKEZİ

Bakü'nün kurtuluş yıldönümü törenleri
Azerbaycan'da Kafkas İslam Ordusu'nun Nuri Killigil Paşa 
komutasında Bakü'ye girerek ülkeyi Ermeni ve Ruslardan 
kurtardığı 15 Eylül 1918 günü özel bir şekilde anılıyor.
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2. dönem umre turları başlıyor
Nevşehir İl Müftülüğü, 2023-2024 umre organizasyonu
2. dönem umre turlarının başlayacağını duyurdu.

iyanet İşleri Başkanlığı, Hac ve DUmre Hizmetleri Genel 
Müdürlüğü öncülüğünde 

yapılacak olan, servisli 11-15-24 günlük, 
yürüme mesafeli 11-15-20 günlük 2. 
dönem umre turları için müracaatlar 

başladı.
Nevşehir İl Müftülüğü, başvuru ve detaylı 
bilgi için hacumre.diyanet.gov.tr 
adresinden ve il ve ilçe müftülüklerinden 
detaylı bilgi alınabileceğini belirtti. 
HABER: SEZER ALTUNOK

Osmancıklı kadınlar
Kapadokya'yı gezdi
Çorum'un Osmancık Belediyesince düzenlenen kadınlara 
yönelik Kapadokya Kültür Gezileri'ne 1050 kişi katıldı.

smancık Belediyesi tarafından 15 OTemmuz-15 Eylül tarihlerinde 
kadınlara yönelik kültür gezileri 

düzenlendi.
Yapılan 15 turda 1050 kadın Kapadokya'da 
peri bacalarını, Göreme Açık Hava 
Müzesi'ni, Ürgüp'ü, Avanos'u ve Uçhisar 
Kalesi'ni görme fırsatı buldu.
Belediye Başkanı Ahmet Gelgör,  
kadınların kültürel ve sosyal gelişimlerine 
katkı sağlamak amacıyla kültür gezileri 
düzenlediklerini söyledi.

Kapadokya bölgesine yapılan kültür 
gezilerinin yoğun ilgi gördüğünü anlatan 
Gelgör, "Kapadokya, Türkiye'nin en ilgi 
çekici bölgelerinden biridir. Bu gezilerin 
ilçemizde yaşayan kadınların sosyal 
hayatına katkı sağlayacağını 
düşünüyoruz. Çünkü yıllar boyunca hiç 
ilçemizden çıkmamış, farklı bölgelerde 
bulunmamış, farklı kültürleri tanımamış 
insanlarımız var. Kültür gezileriyle 
kadınlara yönelik bir fırsat eşitliği de 
ortaya koymuş oluyoruz." dedi. AA

Fasulye üreticilerine
zamanında hasat uyarısı
Ürgüp Ziraat Odası tarım danışmanları, fasulye üreticilerini 
erken ve geç hasada karşı uyararak, verim alabilmek için 
hasadın zamanında yapılması gerektiğini söyledi.

ç Anadolu Bölgesi'nin önemli tarım 

İürünlerinden biri olan fasulyenin hasat 
zaman Nevşehir'de de yaklaştı.

Ürgüp Ziraat Odası Tarımsal Yayım ve 
Danışmanlık Birimi Tarım Danışmanı 
Emre Yeşil, Ürgüp Ziraat Odasının sosyal 
medya hesabından fasulye hasadının 
verimli bir şekilde yapılmasına dair 
bilgileri üreticilerle paylaştı.
Hasadın erken yapılmasının fasulyenin 
kuruduktan sonra tanelerin su kaybı ile 
buruşmasına ve verimin düşmesine 
neden olacağını aktaran Yeşil, hasadın 
geç yapılmasının da baklaların çatlayıp 
tane dökeceğini ve verimin düşmesine 
neden olacağını söyledi.
Tarım Danışmanı Yeşil, bu nedenle 
hasadın tam zamanında, baklaların büyük 
çoğunluğunun sarardığı ancak kupkuru 

olmadığı dönemde yapılması gerektiğini 
belirterek, “Elle hasat da bitki kökleriyle 
çıkarıldığı için fasulyenin toprağa 
kazandıracağı azot büyük ölçüde azalır. 
Bu nedenle bitki kökleri toprak içinde 
kalacak şekilde hasat şekli tercih 
edilmelidir.” dedi. HABER: YASEMİN EKİCİ

Nar kasabasında elektrik hatları yenileniyor
Nevşehir merkeze bağlı Nar kasabasında altyapı 
ve üstyapı çalışmaları aralıksız devam ediyor.

ar Belediyesi ekipleri, kasabada Nyaşanan sorunları en kısa 
sürede gidererek vatandaşların 

mağduriyet yaşamasını engelliyor. 
Çalışmalarına hafta sonu da devam 
eden ekipler, belediye meydanında 
kullanım ömrünü tamamlamış elektrik 
hatlarını yeniliyor. Nar Belediye Başkanı 
Süleyman Özçelik, ekiplerin 
çalışmalarıyla ilgili sosyal medya 
hesabından yaptığı paylaşımda, yapılan 
tüm çalışmaların daha güzel bir “Nar” 
için olduğunu söyleyerek, “Belediye 
meydanında kullanım ömrünü 
tamamlamış elektrik hatlarının 
yenilenmesi çalışması nedeniyle sizlere 
verdiğimiz rahatsızlıktan dolayı özür 
dileriz.” dedi. HABER: SEZER ALTUNOK

Başkan İbaş vatandaşın davetini geri çevirmedi
Avanos Belediye Başkanı Celal Alper 
İbaş, vatandaşlarla bir araya geldi.

aşkan İbaş, Karaseki BMahallesi'nde yaşayan 
vatandaşlardan Süleyman 

Göçmen'in davetini kabul ederek, 
çay saatine konuk oldu. Mahalledeki 
vatandaşlarla bir araya gelen İbaş, 
talep ve sorunlarını dinledi. 
Vatandaşlarla bir süre sohbet eden 
Başkan İbaş, misafirperverlikleri için 
teşekkür etti. İbaş sosyal medya 
hesabından yaptığı paylaşımda, 
“Karaseki Mahallesi Altınevler'de 
Süleyman Göçmen abimizin 
davetiyle, hemşehrilerimizle çay 
sohbetinde bir araya geldik. 
Misafirperverlikleri için kendilerine 
teşekkür ediyorum.” İfadelerine yer 
verdi. HABER: YASEMİN EKİCİ

KÜN ve Özel Medical Palace Hastanesi

iş birliği protokolü imzaladı
Kapadokya Üniversitesi (KÜN) ve Özel Medical Palace 
Hastanesi arasında eğitimde iş birliği protokolü imzalandı.

ÜN'den yapılan açıklamaya Kgöre, Kapadokya Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Hasan Ali 

Karasar ve Özel Medical Palace 
Hastanesi Mesul Müdürü Dr. Ahmet 
Öksüzkaya'nın imzaladığı iş birliği 
protokolü kapsamında, Kapadokya 
Üniversitesi KMYO Sağlık Programları 
ve Sağlık Bilimleri Yüksekokulu (SBYO) 
öğrencilerinin, Özel Medical Palace 
Hastanesine bağlı kuruluşlarda 
eğitimlerini geliştirmesi ve 
desteklenmesi amaçlanıyor. Taraflar 
sektörel sorunlara çözüm bulma 
konusunda birbirlerinin bilgi ve 
deneyimlerinden faydalanacak, eğitim 
toplantıları düzenleyecek ve ortak 
araştırmalar yapılması konusunda 
birbirlerini destekleyecek. BÜLTEN
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Gazeteciler Türk dünyasını buluşturdu 
Nevşehir Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Bayram Ekici'nin de katıldığı Türk Dünyası
Gazeteciler Şurası'nın 4'üncüsü Azerbaycan'ın başkenti Bakü'de gerçekleştirildi. 

Türkiye Gazeteciler Federasyonu, 
Gazeteciler Cemiyetleri Basın Vakfı 
ve Türkiye Azerbaycan Dostluk 

Dernekleri Federasyonu tarafından 
ortaklaşa düzenlenen basın şurasında Türk 
dünyası gazetecileri arasındaki iş birliğine 
dikkat çekildi.
Türkiye ve Azerbaycan'dan gazetecilerin 
katıldığı 4. Türk Dünyası Gazeteciler 
Şurası'nın açılışında konuşan Türkiye 
Gazeteciler Federasyonu Genel Başkanı 
Yılmaz Karaca, hedeflerinin Türk Birliği'ni 
güçlendirmek olduğunu söyledi.
Genel Başkan Yılmaz Karaca, şöyle 
konuştu:
"İlk basın şurası 2015 yılında Eskişehir'de 
yapıldı. 2014 Yılında Eskişehir'in Türk 
Dünyası Başkenti ilan edilmesi Eskişehir 
Gazeteciler Cemiyeti ve Türkiye 

Gazeteciler Cemiyetleri Basın Vakfı 
tarafından gerçekleştirdiğimiz 1. şuraya 
Türkiye'nin dört bir yanından 350, Türk 
dünyası ve Avrupa'dan 150 gazeteci ve 
televizyoncu katıldı. 1. şurada ilk defa 50 
kadın Gazetecinin katılımı ile Kadın 
Gazetecileri kurultayı yapıldı. Kadın 
gazetecilerin sorunları tartışıldı kurultay 
sonrası sonuç bildirgesi yayınlandı. Türk 
dünyası ve Avrupa ile iş birliğine daha 
fazla önem verilmesi gerektiğine dikkat 
çekildi. Önemli bir gelişme olarak 
örgütlenme adına da Türk Dünyası 
Gazeteciler Federasyonu kuruldu. 
Federasyon Türk Dünyası Film yarışmaları 
başlattı ve bu yıl dokuzuncusunu yapıyor. 
Daha sonra 2. Türk Dünyası Gazeteciler 
Şurası 2015 yılının mayıs ayında 
Tataristan'ın Kazan şehrinde yapıldı. Bu kurultaya da çevre ülkelerden ve 

Türkiye'den 100 civarında gazeteci ve 
televizyoncu katıldı. 2019 yılında TİKA'nın 
desteği ile 3. Türk Dünyası Gazeteciler 
Şurasını gerçekleştirdik. Kazakistan'ın 
Türkistan şehrinde gerçekleştirilen şuraya 
Türkiye'den Türk dünyasından ve 
Avrupa'dan 100 civarında gazeteci ve 
televizyoncu meslektaşımız katıldı. Bu 
kurultaya maalesef Kazakistan yetkilileri 
gerekli ilgiyi göstermedi. Son derece 
başarılı geçen 3. Gazeteciler Şurası'nda 
alınan kararla Türk dünyasının gelişmesi 
için bu toplantılara devam edilmesi kararı 
alındı. 3. şura sonrasında komşu 
ülkelerdeki savaşlar asrın hastalığı Covit-
19, ekonomideki dalgalanmalar ve deprem 

nedeniyle maalesef 4. Gazeteciler Şurası 
ertelendi. Nihayet uzun bir aradan sonra 4. 
Türk Dünyası Gazeteciler Şurası'nı 
Azerbaycan Bakü'de gerçekleştiriyoruz. 4. 
Türk Dünyası Gazeteciler Şurası'nın 
Azerbaycan'ın başkenti Bakü'de yapılması 
anlamlı ve değerlidir." 
Türk Dünyası Gazeteciler Federasyonu 
Genel Başkanı Menderes Demir de, Türk 
dünyası gazetecileri arasında iş birliği 
amacı taşıyan bu tür organizasyonların 
devam etmesi gerektiğini söyledi.
Konuşmaların ardından basın şurasına 
katılan gazeteciler görüşlerini aktardı. 
Türk Dünyası Gazetecileri 4. Basın 
Şurasının sonuç bildirgesi daha sonra 
açıklanacak. HABER MERKEZİ

Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi 
(NEVÜ), Kültür ve Turizm Bakanlığı, 
İtalya'dan Tuscia Üniversitesi, Japonya'dan 
Tsukuba ve Kanawaza Üniversiteleri iş 
birliğinde 'Kapadokya Bölgesi Duvar 
Resimlerinin Korunması ve Araştırılmasına 
Dair Yapılan Çalışmalar' konulu uluslararası 
konferans düzenlendi. 
“DUVAR RESİMLERİ KÜLTÜR 
VARLIKLARI ENVANTERİNDE 
ÖNEMLİ BİR YERE SAHİP”
Nevşehir Vali Yardımcısı Kübra Karaalioğlu, 
Kapadokya Bölgesi'nde bulunan duvar 
resimlerinin kültür varlıkları envanterinde 
önemli bir yere sahip olduğunu söyledi. 
Karaalioğlu, "Kapadokya Bölgesi'ndeki 9-
13. yüzyıllar arasına tarihlenen duvar 
resimlerinin korunma-onarım süreci 
1970'lerde başlamış olup günümüzde de 
devam etmekte. Mağaralarda, dini 
yapılarda, mezar odalarında, sivil 
mimarilerde karşımıza çıkan duvar 
resimleri kültür varlıkları envanterinde 
önemli yer yere sahip.  ifadelerine yer 
verdi.
“KİLİSENİN BULUNDUĞU TÜF 
KAYANIN DEĞİŞİMLERİNİ 
İNCELEDİK”
Japonya Tsukuba Üniversitesi Araştırma 
Bölümü Öğretim Görevlisi Dr. Kaori 
Takahash, Ortahisar Kızılçukur'da bulunan 
üzümlü kilisesinin içerisine ve çevresine 
çeşitli cihazlar yerleştirdiklerini söyledi.
Bir yıl boyunca kilisenin bulunduğu tüf 

kayanın değişimlerini incelediklerini de 
belirten Takahash, “Ayrıca vadi içinde iki 
adet kayaç yapı belirledik. Belirlediğimiz 
küçük kayaçların birisine laboratuvarda 
geliştirdiğimiz özel bir koruyucu malzeme 
uyguladık. İki kayaçları da bir yıl boyunca 
gözlemledik. Her iki kayaçlar da eşit hava 
ve doğal şartlarda bulundu. Bu tüf 
kayaçların jeolojik ve jeomorfolojik 
sorunlarını, boyama teknolojilerini ve 
insan kaynaklı sorunlarını içeren bir 
durum haritası oluşturduk. Bu yaptığımız 
çalışma sonucunda Kapadokya'da insan 
kaynaklı tahribatın oldukça yüksek oranda 
olduğunun farkına vardık. Ayrıca duvar 
resimlerinin içeriği, pigmentlerindeki 
değişimi ve uygulandığı sıva tekniklerini 
inceledik. Aldığımız organik numuneler 
sayesinde yapılan resimlerin kayalara nasıl 
yapıştırıldığını tespit ettik" dedi.
“DUVAR RESİMLERİNİN KORUNMASI 
KONUSUNDA ORTAK ÇALIŞMALAR 
YAPMALIYIZ.”
Konferansta konuşan İtalya Tuscia 
Üniversitesi Kültürel Miras Alanı Bölümü 
Öğretim Üyesi Doç. Dr. Paola Pogliani ise, 
"İlki yapılan konferansın her yıl düzenli 
olarak yapılması gerektiğini söyledi.
4. yüzyıl ile 13. yüzyıl arasında bölgede 
yapılmış çok sayıda duvar resimlerinin 
olduğunu bildiklerini aktaran Tuscia, 
“Ortaçağ resimlerinin incelenmesi ve 
korunması için çalışmalar yapmalıyız. 
Kapadokya 1985 yılında UNESCO 

tarafından koruma altına alınmış olsa da, 
bölgede yaşayan insanların ve bölgeye 
gelen turistlerin de bu konuda 
bilgilendirilmesi ve yapılan çalışmaların 
onlarla da paylaşılması gerekiyor. Kayadan 
oyma kiliselerin duvarda bulunan ve 
günümüze kadar ulaşan resimlere paha 
biçilemez. Bu nedenle ekiplerimiz çeşitli 
uzmanlık alanlarını bir araya getirerek 
büyük bir titizlik ile çalışmaktadır" diye 
konuştu.
“KAPADOKYA MUAZZAM BİR 
KÜLTÜR MİRASINA EV SAHİPLİĞİ 
YAPMAKTA”
Kültür Varlıkları Müzeler Genel Müdür 
Yardımcısı Bülent Gönültaş, bakanlığın bu 
büyük kültür mirasının korunması ve 

gelecek nesillere doğru yöntemlerle 
aktarımı için tüm teşkilatıyla gayretli 
hizmetler sürdürdüğünü belirtti. 
Bölgede 1960'larda başlayan ve günümüze 
kadar gelen birçok proje 
gerçekleştirildiğini de hatırlatan Gönültaş, “ 
Tokalı, Karanlık, Elmalı, Aziz Barbara, 
Meryem Ana Kilise bunlardan bazıları 
arasında yer almakta. İtalyan 
meslektaşlarımızla ve Japon 
meslektaşlarımızla da ortaklaşa 
restorasyon çalışmaları yürüttük. Yakın 
zamanda ise duvar resimleri bulunan 
bölgemizdeki diğer kiliselerde de duvar 
resmi ve restorasyon gibi proje ve 
çalışmalara devam etmeyi planlıyoruz" 
ifadelerine yer verdi. İHA

Japonyalı bilim insanı Takahash: Kapadokya'da 
insan kaynaklı tahribat oldukça yüksek

Japonya Tsukuba Üniversitesi Araştırma Bölümü Öğretim Görevlisi Dr. Kaori Takahash, Kapadokya'da 
yaptıkları çalışmalar neticesinde bölgede insan kaynaklı tahribatın oldukça yüksek olduğunu söyledi.
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Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesinde
uluslararası bir konferans daha düzenlendi
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ), Kültür ve Turizm Bakanlığı, İtalya'dan Tuscia Üniversitesi, 
Japonya'dan Tsukuba ve Kanawaza Üniversiteleri iş birliğinde “Kapadokya Bölgesi Duvar Resimlerinin 
Korunması ve Araştırılmasına Dair Yapılan Çalışmalar” konulu uluslararası konferans düzenlendi.

Ü
niversiteden yapılan açıklamaya 
göre, Kültür ve Turizm Bakanlığı'nın 
Kapadokya Bölgesi tanıtım videosu,  

Kültür Varlıkları Müzeler Genel 
Müdürlüğü'nün ülke genelinde yaptığı 
2022 yılı kazı çalışmalarının yer aldığı 
video ve Nevşehir Hacı Bektaş Veli 
Üniversitesi tanıtım videosunun 
gösteriminin ardından konferans açılış 
konuşmalarıyla başladı.
“KAPADOKYA BÖLGESİ'NDE 
BULUNAN DUVAR RESİMLERİ 
KÜLTÜR VARLIKLARI 
ENVANTERİNDE ÖNEMLİ BİR YERE 
SAHİP”
Konferansın açılışında konuşan Nevşehir 
Vali Yardımcısı Kübra Karaalioğlu, 
Kapadokya Bölgesi'nde bulunan duvar 
resimlerinin kültür varlıkları envanterinde 
önemli bir yere sahip olduğunu söyledi. 
Karaalioğlu, “Kapadokya Bölgesi'ndeki 9-
13. yüzyıllar arasına tarihlenen duvar 
resimlerinin korunma-onarım süreci 
1970'lerde başlamış olup günümüzde de 
devam etmekte.  Mağaralarda, dini 
yapılarda, mezar odalarında, sivil 
mimarilerde karşımıza çıkan duvar 
resimleri kültür varlıkları envanterinde 
önemli yer yere sahip. Duvar resimlerinin 
korunması, yaşatılması ve gelecek 
kuşaklara aktarılması ile ilgili yapılan bu 
çalışmalarda Kültür ve Turizm 
Bakanlığımız başta olmak üzere ilgili tüm 
paydaşlara teşekkür ediyorum.” diye 
konuştu.
“KAPADOKYA BÖLGESİ'NDEKİ 
DİĞER KİLİSELERDE PROJE VE 
ÇALIŞMALAR DEVAM EDECEK”
Açılışta konuşan Kültür Varlıkları Müzeler 
Genel Müdür Yardımcısı Bülent Gönültaş, 
“Hepinizin bildiği üzere Kapadokya bölgesi 

muazzam bir kültür mirasına ev sahipliği 
yapmakta. Bakanlığımız bu büyük kültür 
mirasının korunması ve gelecek nesillere 
doğru yöntemlerle aktarımı için tüm 
teşkilatıyla gayretli hizmetler sürdürmekte. 
Bölgede 1960'larda başlayan ve günümüze 
kadar gelen birçok proje gerçekleştirildi. 
Tokalı, Karanlık, Elmalı, Aziz Barbara, 
Meryem Ana Kilise bunlardan bazıları 
arasında yer almakta. İtalyan 
meslektaşlarımızla ve Japon 
meslektaşlarımızla da ortaklaşa 
restorasyon çalışmaları yürüttük. Yakın 
zamanda ise duvar resimleri bulunan 
bölgemizdeki diğer kiliselerde de duvar 
resmi ve restorasyon gibi proje ve 
çalışmalara devam etmeyi planlıyoruz. 
Bugün burada Nevşehir Restorasyon ve 
Konservasyon Bölge Laboratuvar 
Müdürlüğümüz,  Nevşehir Hacı Bektaş Veli 
Üniversitesi, Japonya Tsukuba Üniversitesi 
ve Japonya Kazanawa Üniversitesi, 
İtalya'da bulunan Tuscia Üniversitesi iş 
birliğinde kilise duvar resimlerinin 
korunması ve araştırılmasına dair yapılan 
çalışmalara dair örnekler göreceğiz.” dedi.
“ARAŞTIRMA VE UYGULAMA 
FAALİYETLERİNE KATKI SAĞLAYACAK 
ÖNEMLİ ÇALIŞMALAR 
YÜRÜTMEKTEYİZ”
NEVÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Mutluhan 
Akın, Yükseköğretim Kurulu (YÖK) 
tarafından belirlenen 'Doğal ve Kültürel 
Miras Turizmi' alanında ihtisaslaşan 
üniversite olarak eğitim-öğretim ile birlikte 
kültürel mirasın korunması, araştırılması, 
tanınırlığının arttırılması ve gelecek 
kuşaklara aktarılmasına yönelik önemli 
proje ve çalışmalarda bulunduklarını 
söyledi. Akın, “Bilindiği üzere Üniversitemiz 
2021 yılında YÖK tarafından 'Doğal ve 

Kültürel Miras Turizmi' alanında ihtisas 
üniversitesi olarak ilan edildi ve o tarihten 
bugüne kadar ihtisas alanımız olan 'Doğal 
ve Kültürel Miras Turizmi'ne yönelik birçok 
bilimsel etkinliği gerçekleştirmiş 
bulunuyoruz. Paydaşı ve ev sahibi 
olmaktan onur duyduğumuz, uluslararası 
değerli bilim insanlarının katıldığı bu 
konferans da yine ihtisas alanımız olan 
'Doğal ve Kültürel Miras' kapsamındaki çok 
önemli bir etkinlik olarak ön plana 
çıkmakta.
 “Doğal ve Kültürel Miras Turizmi” alanında 
ihtisaslaşan bir üniversite olarak eğitim- 
öğretim ve araştırma-geliştirme (AR-GE) 
faaliyetlerimizin yanı sıra bulunduğumuz 
ilin ve bölgenin sahip olduğu doğal, 
kültürel, ekonomik, ticari, sanayi ve sosyal 
potansiyelinin etkin kullanılmasını 
amaçlıyoruz. Bununla birlikte NEVÜ olarak 
doğal ve kültürel mirasımızın korunmasına 
yönelik bilimsel faaliyetlere de büyük 

önem vermekteyiz. Üniversitemiz 
bünyesinde bulunan Arkeoloji Bölümü, 
Sanat Tarihi Bölümü, Jeoloji Mühendisliği 
Bölümü, Kapadokya Jeolojik Miras ve Kaya 
Oyma Yapıları Uygulama ve Araştırma 
Merkezimizin yanı sıra; üniversitemizin 
öğretim üyeleri de doğal ve kültürel 
mirasa yönelik araştırma ve uygulama 
faaliyetlerine katkı sağlayacak çalışmalar 
yürütmekte.
Ben bu vesileyle şehrimiz ve bölgemiz için 
oldukça önemli olan bu etkinlikte emeği 
geçen başta Kültür ve Turizm Bakanlığı'na, 
Nevşehir Restorasyon ve Konservasyon 
Bölge Laboratuvar Müdürlüğü'ne, Tuscia 
Üniversitesi'ne, Tsukuba ve Kanawaza 
Üniversitelerine ve üniversitemizin ilgili 
akademik ve idari personeline, katkı 
sağlayan herkese çok teşekkür ederken,  
konferansın bilimsel hedeflerine başarı ile 
ulaşmasını diliyorum.” diye konuştu. 
BÜLTEN

TD- IHK Genel Sekreteri Özoğlu, NTB'yi ziyaret etti
Türk-Alman Ticaret ve Sanayi Odası (TD-IHK) Genel Sekreteri 
Okan Özoğlu, Nevşehir Ticaret Borsasını (NTB) ziyaret etti.

NTB'den yapılan açıklamaya göre, 
NTB ve TD-IHK iş birliğiyle ticaret 
borsası toplantı salonunda 

'Almanya'da Ticaret ve Yatırım Fırsatları' 
konulu bilgilendirme toplantısı gerçekleşti. 
NTB Başkanı İbrahim Salaş, Meclis Başkanı 
Mehmet Havalı, Meclis, Disiplin Kurulu 
Üyeleri ve Genel Sekreter Uslu Tombalak 

ile bir araya gelen, Genel Sekreter Özoğlu, 
Türkiye ve Almanya arasındaki ekonomik 
ilişkilerin geliştirilmesi ve 
güçlendirilmesine yönelik sürdürdükleri 
faaliyetler hakkında bir sunum 
gerçekleştirdi. Genel Sekreteri Okan 
Özoğlu, Odanın misyonu ve vizyonu, 
kuruluş amacı, faaliyetleri, Türk-Alman 

Ticari İlişkileri, son yıllardaki Türkiye-
Almanya ticaret hacminin genel 
değerlendirmesi, Neden TD-IHK? üyelik 
avantajları, Almanya pazarına giriş, şirket 
kurulumu ve ihracat' konularında detaylı 
bilgiler verdi. Ardından söz alan TOBB 
Danışmanı ve Nevşehir Hacı Bektaş Veli 
Üniversitesi, İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi, Dr. Öğretim Üyesi Kıvılcım 
Erkan'da, Nevşehir'de Tarımsal Üretim ve 
İhracat hakkında bir sunum yaptı. Erkan, 
yaptığı sunumunda, il ekonomisi genel 
yapısı, başlıca ihraç edilen tarım ürünleri, 
depolama faaliyeti, ticari faaliyetler, 
konularında bilgilendirdi.
“ALMANYA İLE ARAMIZDA KÖPRÜYÜ 
KURMALIYIZ”
TD-IHK'nın, Türkiye ve Almanya arasındaki 
ticaret hacmin artırılmasına yönelik 
önemli bir misyon üstlendiğini kaydeden 
Başkan Salaş, Türk-Alman Ticaret ve 
Sanayi Odası'nın iş dünyası için bulunmaz 
bir fırsat olduğunu söyledi. Salaş şöyle 
devam etti,  “2003 yılından bu yana 
Almanya'da ülkemizi temsil eden Türk-

Alman Ticaret ve Sanayi Odası, Türkiye ve 
Almanya arasında gelişen her türlü ticari 
konuda şirketler, resmî kurumlar ve sivil 
toplum örgütleri için bir temas noktası, 
arabulucu olarak rol oynamaktadır. Avrupa 
Birliği'nin en büyük gücü olan Almanya'da 
iş dünyasını yakından ilgilendiren 
böylesine bir sivil toplum kuruluşunun yer 
alması, iş dünyamız açısından bulunmaz 
bir fırsattır. Bizler, Nevşehir iş dünyası 
olarak bu fırsatı en iyi şekilde kullanmalı ve 
Almanya ile aramızdaki köprüyü Türk-
Alman Ticaret ve Sanayi Odamızla 
kurmalıyız. Bu bağlamda ziyaret ve 
bilgilendirme için Özoğlu ve Genel 
Sekreter Yardımcısı Sayın Sevgi Kalaycı'ya 
teşekkür ediyorum. NTB olarak Türk-
Alman Ticaret ve Sanayi Odamızla ortak 
hareket ediyor ve istişarelerde 
bulunuyoruz.” Toplantı sonunda heyet, 
NTB Toprak Tahlil ve Gıda Tahlil 
Laboratuvarını gezerek çalışmalar 
hakkında bilgi aldı. Ziyaret günün anısına 
hediye ve plaket takdimi ile sona erdi. 
BÜLTEN
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Nevşehir Belediyespor
5 oyuncuyu daha kadrosuna kattı

Dünya Temizlik Günü'nde
çevre temizliğine dikkat çekildi

Türkiye 3. Lig. 4. Grup'ta yer alan Nevşehir 
Belediyespor, lig başlamasına rağmen 
transferlerine ara vermeden devam ediyor.

enç gönüllüler, 16 Eylül GDünya Temizlik Günü'nde 
çevre temizliğine dikkat 

çekmek amacıyla Avanos 
Kızılırmak çevresindeki atıkları 
topladı. “Başka bir gezegenimiz 
yok.” diyen gönüllüler, gelecek 
nesillere daha temiz bir dünya 
bırakmak için sahaya çıktı. Gençler, 
çöp toplama etkinliği sonrasında 
çevre temizliğinin önemini 
vurgulayarak, “Atıksız bir dünya 
mümkün” yazılı pankartla 
bilinçlendirme mesajı verdi. 
HABER: HİLAL GÖKTAŞ

u sezon yaptığı transferler ve takım Biçerisinde baştan aşağı yapılan 
değişikliklerle yer aldığı grupta 

adından sıkça söz ettiren Nevşehir 
Belediyespor, 5 savunma oyuncusunu 
daha renklerine bağladı.
Nevşehir Belediyespor, kariyerinde Süper 
Lig deneyimi olan Antalyaspor'da forma 
giyen sol stoper Soydan Yücel, Siirt İl Özel 
İdare Spor Kulübü'nde forma giyen 

tecrübeli stoper Kemal Emirhan Aydın, 
Karşıyaka Spor Kulübü'nde forma giyen 
orta saha oyuncusu Caner Cengiz, Siirt İl 
Özel İdare Spor Kulübü'nün 10 numaralı 
kenar forveti Gürkan Arslan ve Darıca 
Gençlerbirliği'nde forma giyen stoper, 
orta saha oyuncusu Özgür Deryol ile 
anlaştı. Nevşehir Belediyespor toplamda 
25 oyuncu transferi yapmış oldu. 
HABER: HİLAL GÖKTAŞ

Nevşehir Gençlik Merkezi gönüllüleri 16 Eylül
Dünya Temizlik Günü'nde çevre temizliği yaptı.


